

SUPPORT ASIAN WOMEN'S FRIENDSHIP ASSOCIATION INC.



亞洲婦女聯誼協會

Newsletter December Issue 2016

Hello everyone, it has been a while since we published our last multicultural newsletter and we hope that this newsletter finds you all well.

On the 12th November, SAWs celebrated our 11th Anniversary Celebration at the Multicultural Centre, Civic.

The celebration had a variety of entertainment, such as didgeridoo, trio-singing, Chinese singing and Spanish dancing. We had over 75 people attended. What a day! Thank you for all those who helped to make the event successful. There were some wonderful pictures which highlighted the event in the next page of this newsletter.

SAWs is continuing to run our weekly programs. These include:

Tuesdays – Basic English Classes in Woden Library

Wednesdays – Workplace Computer and English Classes in Gungahlin Library

3rd Tuesday of each month – Multicultural Seniors Wellbeing and Food Club - Pearce Community Centre, large meeting room.

The Tuesday English Classes are well attended, and we have seen the members of this class improve their English skills. Although the number in our computer class at Gungahlin library is down a little due to students' various personal reasons, the English is still well attended and we have already seen some considerable improvement amongst our members. All education classes will be finished by the first week of December.

二零一六年十二月會訊

大家好，自從我們發布了我們的最後一個多元文化通訊以來，我們已經有一段時間了，我們希望這份通訊能很好地找到你。

11月12日，婦女聯誼協會在多元文化中心 Civic 慶祝了我們的11週年慶典。

慶祝活動有各種娛樂，如迪吉里杜管，三重唱，中國歌唱和西班牙跳舞。這天我們有75多人參加了。！感謝所有幫助使活動成功的人。有一些突出精彩的圖片這了這個時事通訊的下一頁的事件。

婦女聯誼協會正在繼續運行我們的每週計劃。這些包括：

週二 - 沃登圖書館的基本英語課

星期三 - 在 Gungahlin 圖書館工作場所電腦和英語課

每月第3個星期二 - 多元文化長者福利和食物俱樂部 - Pearce 社區中心，大會議室。

週二的英語課程很受歡迎，我可以看到這個班級的成員已經提高他們的英語技能。雖然我們在 Gungahlin 圖書館的電腦課的數量下降了一點點，所有這一切由於學生的各種個人原因，英語課學生仍然很好的出席，我們已經看到一些相當大的改進我們的成員。所有教育課程將在12月第一周完成。

Our seniors' monthly gathering continues to provide an opportunity for our members to connect and enjoy activities together. We encourage our seniors to continue to take advantage of our social networking and activities.

Unfortunately, the Friday Multicultural Mother's Hub at Franklin Early Childhood School has been suspended due to lack of resources until further notice.

We have also had the opportunity to welcome a number of volunteers to the SAWs team. These include:

Karen Green and Mary McKay – English Class -Woden Library

Angela Lee- Chinese Singing Group

Olive Yang -welcome back to the Computer Class

We would like to thank both our new and old volunteers for their continued support of SAWs and the work they do for the program.

This year's AGM is on 3rd December at Pearce Community Centre, large meeting room at 11:00am. The meeting will be concluded with a light lunch. Everyone is welcome.

SAWs Info Team

我們老年人的每月聚會繼續為我們的成員提供一個機會，連接和一起享受活動。我們鼓勵我們的老年人繼續利用我們的社交網絡和活動。

不幸的是，由於缺乏資源，星期五多元文化母親的中心在富蘭克林幼兒學校暫停，直到另行通知，

我們還有機會歡迎**婦女聯誼協會**團隊的一些志願者。這些包括：

凱倫·格林和瑪麗·麥凱 - 英語課 - 沃登圖書館

安吉拉李 - 中國唱歌集團

橄欖楊 - 歡迎回到電腦課

我們要感謝我們新舊的志願者繼續支持**婦女會**，並感謝他們為該計劃所做的工作。

今年的年會在 12 月 3 日在 **Pearce** 社區中心，大型會議室上午 11:00。會議結束時將提供午餐。歡迎大家。

婦女聯誼協會信息團隊

SAWS 11th Anniversary Celebration



Chinese Singing Group



Didgeridoo

婦女聯誼協會慶祝 11 週年慶典



Trio-Singing



Spanish Dancing

SAWS' PROGRAMS

ENGLISH CONVERSATION CLASS FOR CALD BACKGROUNDS ADULT LEARNERS

This course aims to teach basic conversational English skills as well as providing assistance in writing English.

Where: Woden Library

This Class will be finished on the 6th Dec.

RSVP: for next year course, please call 0422 737 751

婦女聯誼協會活動

成人英語口語學習課

本課程旨在教授基本的會話英語技能以及提供英語寫作方面的幫助。

地點: Woden 圖書館

本課程將於 12 月 6 日完成。

RSVP: 明年的課程, 請致電 0422 737 751

STEPPING UP – LEARNING WORKPLACE COMPUTER AND ENGLISH SKILLS FOR CALD BACKGROUNDS ADULT LEARNERS

This course aims to teach modern communication technology computer skills and provide students with workplace conversational English.

Where: Gungahlin Library, Gungahlin

Will be finished on the 7th Dec.

These projects were made possible with assistance from the ACT Government under the Adult Community Education Program.

Proudly supported by the ACT Public Library

For next year class, please call 0422 737 751

REVIEW COMPUTER CLASS

This course aims to teach and review basic computer skills.

Where: Gungahlin Library, Gungahlin

Will be finished on the 7th Dec.

For more information for next year class, please call 0422 737 751

WHAT'S ON IN CANBERRA?

SUMMER EVENTS

One Day International Australia versus Pakistan

Tuesday 6 December
Manuka Oval, Canberra

Red Nose Christmas in the City

Friday 16 to Saturday 24 December
City Walk, Canberra

學習工作場所電腦和英語技能課程

本課程旨在教授現代通信技術電腦技能，並為學生提供工作場所對話英語。

地點: Gungahlin 圖書館, Gungahlin

將於 12 月 7 日完成。

這些項目是在 ACT 成人社區教育計劃的協助下完成的。

由 ACT 公共圖書館自豪支持

明年課程請致電 0422 737 751

復習電腦課程

本課程旨在教授和評審基本電腦技能。

地點: Gungahlin 圖書館, Gungahlin

將於 12 月 7 日完成。

有關明年課程的更多信息，請致電 0422 737 751
在堪培拉是什麼？

夏季活動

澳大利亞一天對巴基斯坦

12 月 6 日星期二

麥盧卡橢圓形, 堪培拉

紅色鼻子聖誕節在城市

星期五 16 至 12 月 24 日星期六

城市步行, 堪培拉

JANUARY EVENT

GREAT AUSSIE DAY BREAKFAST

Thursday 26 January 2017

Commonwealth Park

Australiaday.org.au

MULTICULTURAL SENIORS WELLBEING AND FOOD CLUB

Provides seniors with up to date community and health information. This is a chance to catch up with old friends and meet new people.

When: to be advised for next events' date

For more information: please call 0422 737 751

1 月活動

大奧斯陸早餐

2017 年 1 月 26 日星期四

聯邦公園

Australiaday.org.au

多元文化福利保健和食品俱樂部

為老年人提供最新的社區和健康信息。

這是一個趕上老朋友和認識新朋友的機會。

時間：下次活動日期等待告知

詳情請致電：0422 737 751